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Pkt. Form Tid Indhold 

1 B 5 min. 

Godkendelse af referat 
Referatet fra seneste møde godkendes 
Referat blev godkendt ved sidste møde 
Punkt vedrørende trivsel og overvægt udskydes, fordi 
Kommunen er ved at udarbejde en strategi ift. ovenstående.  

2 O 15 min. 

Meddelelser fra 

- Formanden 
Ishøj Skoleforum var en god oplevelse med gode drøftelser i 
grupper.  
- Skole- & SFO-ledelsen 
Der fortælles godt om aftenklubben flere steder i byen.  
Der er stadig meget fokus på aftenklubbens opstart og at sikre 
tilbuddet er godt for alle kommunens børn. 
Der er udfordringer på 6. årgang, og det arbejdes der intenst 
med, hvor der iværksættes flere tiltag både med interne og 
eksterne aktører.  
Parkeringsrestriktioner på p-pladsen- Mellem 6.00-7.00 må 
man holde 30 min.  
Pædagogisk lørdag med fagligt og socialt indhold. Det var en 
meget god dag.  
Lærernes dag d. 5. okt. Kaffevognen kom ikke, men der var 
croissanter og kage til personalet. Måske skal kaffevognen 
næste år udskiftes til noget andet. 
Elevrådsrepræsentanter skal uddannes til 
undervisningsmiljørepræsentanter – hvad er et godt 
undervisningsmiljø? Det er elever fra 8. klasse, der skal 
uddannes.  
Social- og boligstyrelsen har tilsendt foldere om at blive 
hjerteforældre. Hver repræsentant får en folder med hjem. Det 
besluttes på næste møde, om de skal deles ud til elever.  
- Elevrepræsentanter 



Intet nyt – ikke valgt endnu 
- Medarbejderrepræsentanter 
Dejligt med lærernes dag. 
God pædagogisk lørdag med god energi. 
Motionsdag på fredag, hvor vi skal ud at løbe fra kl. 08.30. 
I SFO-en bliver der arrangeret aktiviteter i efterårsferien.  
- B&U-repræsentant 
Der er et fint budget i det kommende år og meget nænsomt 
overfor driften på særligt skoleområdet. 
Skoledistrikter skulle have været besluttet på seneste møde, 
men der blev ikke opnået enighed, så det bliver afgjort i 
byrådet.   
Temadrøftelse om modersmålsundervisning i kommunen 
grundet en større gruppe af nepalesere. 

3 O 10 min. 

Besøg i BUU 

Tilbagemelding fra besøget i BUU 

René fortalte om vores arbejde med eleverne i modtagerklasserne. 

Det kan være udfordrende for vores ældste elever i UM at blive 

udsluset i almenklasserne og gå til almindelige prøver. Der er noget 

kultur og faglighed, der kan være svært at forene. René skal tale 

med centerchefen om fremtiden for udslusning.  

René orienterede om aftenklubben og vores nye gruppeordning 0C. 

Børnene i 0C har fået en god start på skolen og tager bl.a. på ture 

ud af huset. 

Parkeringspladsen på skolen er udfordret bl.a. med 

erhvervskøretøjer, der fylder meget. Der er kommet 

parkeringsrestriktioner, men vi kender endnu ikke effekten af det.  

Vi har foreslået at få flere p-pladser nede bag ved hallen. 

Skolebestyrelsen ansøger om flere pladser, og René undersøger 

forretningsgangen.  

4 DB 10 min. 
Revidering af princip (jf. årshjul) 

Princip for skolefritidsordningens virksomhed 

Princippet revideret og godkendes efter korrekturlæsning.  

5 H 15 min. 
Høringssvar (se bilag) 

Strategi og handleplan for fælles aftenklub 

Der er ingen bemærkninger. 

6 H 15 min. 

Høringssvar (se bilag) 

Strategi for stærke fællesskaber for alle børn og unge 

Vi tilslutter os nødvendigheden af kompetenceudvikling af ledere 

og særligt medarbejdere.  

Det er vigtigt at have fokus på, at man ved placeringen af 

eventuelle nye tilbud overvejer konsekvensen for både børn i 

almenmiljøet og børn i et specialiseret tilbud, som kan have brug 

for ro og særlige fysiske rammer.  

René udarbejder på baggrund af vores drøftelse et udkast til input 

til høringssvaret forud for høringsfristen.  



7 DB 15 min. 

Skolebestyrelsens årsberetning 

Planlægning af årsberetning 

Det laves i forbindelse med skolebestyrelsesmødet d. 7. december. 

Og i den forbindelse kan man opfordre til, at forældrene kan gå 

rundt og se deres børns julepynt, der bliver hængt op d. 1. dec.  

16.00-16.30 rundvisning med kig på julepynt 

16.30-17.00 årsberetning  

17.00-17.30 dialogkaffe  

17.30-19.30 skolebestyrelsesmøde  

René laver udkast, som sendes ud til godkendelse.  

8 O 15 min. 

Orientering om… 
-  Økonomi 
- Vi imødeser et lille mindreforbrug. Vi kender ikke 

beløbet, da der stadig er indkøb til fx aftenklubben.  
- Budget 2024 er vedtaget, og vi er sluppet nådigt i 

kommunen, hvor vi heldigvis ikke skal afskedige 
personale, som man ser andre steder. Vi kommer dog 
stadig til at gå ind i en budgetår med nedskæringer, 
hvor familieklasserne afskaffes, og 9C nedlægges efter 
sommerferien.  

-  Personale 
- Vi har en medarbejder, som formelt stopper ved 

udgangen af dette år. 
-  Sygefravær 
- Vi har en medarbejder, der er delvist sygemeldt med en 

god plan og et fornuftigt forløb. Vedkommende 
forventes tilbage i slutningen af november.   

- En medarbejder vender tilbage på fredag 
- En medarbejder er under afklaring med HR 

 

9 O 5 min. 
Punkter til kommende møder: 

Punkt vedrørende trivsel og overvægt (hvis strategien er 
færdig) 

O = Orientering    D = Debat    B = Beslutning    H = Høring    U = Udtalelse 

Møderække 2023/2024:  11/10, 7/12, 29/1, 12/3, 24/4, 20/6 

 


